
Styrelsemöte 23-01-25 på Campingen 

Närvarande: Janne Paulsson, Marie Vikström, Håkan Eriksson, Per-Gunnar Eriksson, Eva 
Jonasson, Hilda Vidmark och Sandra Andersson (via länk) 

§ l. Janne öppnar mötet

§2. PG justerar

§3. Går igenom föregående protokoll. Mötet 15/12 blev inställt.

§4. Ekonomi.

• Håkan bar efter samråd med Hilda och Ylva fördelat pengar till föreningama sorn
arrangerade musikcafeema. Det blev 6100kr/förening och kväll.

• Vi diskuterade om var posten ska levereras tili LSL Vi bestämde att postförsändelser i
ekonomiska frågor även fortsättningsvis ska adresseras till kassören i LSI och övrig
post tili Sikeå Hamn 1. Vi köper in en ny postlåda så posten håller sig torr: Håkan ocb
Janne får i uppgift att tömma brevlådan under lågsäsongen och fördela posten ti11 rätt
personer.

• På kontot idag: ca 913.000kr. Janne och Håkan kollar om att sätta över halva beloppet
på ett räntebärande konto.

• BAS/Gunilla Blomberg (600715-0185) önskar läsbehörighet på våra konton på LSI.
Styrelsen beslutar att Gunilla Blomgren som ombud för BAS får inhämta information
från LSI:s konton på Handelsbanken.

§5. Byamötet. Det korn ca 20 pers. Det var bra diskussioner men slutade med att vi har för
dåligt underlag. Det pågår kartläggning över hur många företag, föreningar och invånare.
Styrelsen diskuterar vidare idag om hur vi ska komma vidare.

Vi kom fram tili att vi ska göra ett utkast till en ny Byaplanen + en enkät som vi sedan skickar 

ut på remiss till alla hushåll att kommentera. 

§6, Seminarieserien. Janne är intresserad att styra upp detta. Han skriver i Mitt Sikeå om det
finns intresse för att bilda en grupp som drar i gång med föreläsningar.

§7. Campingen. Vi har anlitat Laxbackens rör till att åtgärda Norrlandsvagnen. Rasmus fär i

uppdrag att ordna med 3 nya fasta fönster till campingens cafe. Vi diskuterade den fortsatta
utbyggnadcn. Styrelsen beslutar att vi ska söka bygglov för att bygga ut cafeet med 2

containrar. Per-Gunnar Eriksson (481024-8635) får teckna finna för att söka bygglov för
utbyggnaden.

§8. Hamnfesten 17/6. Planering pågår för fullt. Rasmus sammankallande. Vi kan inte handba

kontanter i år. Behov av Zettle. Håkan f°ar i uppdrag att köpa in det som behövs till detta.
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§9. Arvsfonden. Det finns hus i byn som ägs av Arvsfonden. Janne ska skriva brev tili dem

och kolla om det finns möjlighet att ta över huset.

§ 10. Årsmöte onsdag 22/3 kl 18.30, Träffpunkten. Lite att ordna in.för detta. Bokslut ska

levereras till revisorerna och kallelse ska gå ut. Via Facebook, affischering i byn.

§ 11. Nästa möte onsdag 22/2 kl 18.30 på Campingen

Vid tangentema Justerare 

Marie Vikström 




